
Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Walters en Heller over de Regio

"De provincie Noord Holland heeft een indicatief bod aan de minister gedaan over het aantal 
te realiseren nieuwe woningen. Gemeenten hebben hierop gereageerd; zij herkennen zich in 
het bod omdat dit in overeenstemming is met de verstedelijkingsstrategie en conform 
opgenomen in de monitor plancapaciteit ." (uit: Overleg portefeuillehouders fysiek domein 16 
september 2022 RESUMÉ)
Vraag 1: waarom weten gemeenten niet vóórdat de provincie een bod aan de minister 
uitbrengt wat namens hen is ingebracht?
Vraag 2: wat is namens de gemeente Hilversum aangeboden?
Op de agenda van 15 september van het Overleg portefeuillehouders fysiek domein stond ter
bespreking:
- verstedelijkingsstrategie proces. Vraag 3: kunt u dit bespreekpunt toelichten?
- ontwikkeling sociale huurvoorraad. Vraag 4: kunt u de actuele data delen toegespitst op de
Hilversumse situatie?
Op de agenda van 27 oktober Overleg portefeuillehouders fysiek domein stond ter 
bespreking:
- de quickscan busstation Crailo. Vraag 5: wat is de uitkomst van deze quickscan?
- nader onderzoek A27. Vraag 6: waar heeft dit onderzoek betrekking op?
- woondeal MRA. Vraag 7: wat houdt deze 'woondeal' in voor de gemeente Hilversum?
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